

## Clothes people are wearing can influence their behavior.

<b>Мнение:</b> Я думаю, что одежда людей действительно влияет на их поведение.	<b>Мнение:</b> <b>I think</b> that people's clothes really impact the way they behave.
<b>1. Утверждение:</b> Прежде всего, в наше время одежда стала частью имиджа людей и (способа) поведения.	<b>1. Утверждение:</b> <b>First of all</b> , nowadays clothes have become a <u>part of people's image</u> and a way of behavior.
<b>Пример:</b> Например, люди разных профессий одеваются по-разному.	<b>Пример:</b> <b>For example</b> , people of different occupations dress differently.
Человек в полицейском костюме не может вести себя как человек в спортивном костюме.	A person in a suit of policeman cannot act as a person wearing a sport suit.
<b>2. Утверждение:</b> Во-вторых, переодевшись, человек может изменить свою жизнь.	<b>2. Утверждение:</b> <b>Secondly</b> , by changing clothes, a person can <u>change their lives</u> .
<b>Пример:</b> Это научный факт, что люди обусловлены многими вещами, такими как еда, автомобили, социальный статус и одежда занимает первое место в этом списке.	<b>Пример:</b> It is a scientific fact that people are conditioned by many things, like food, cars, social status and clothes have the <u>strongest position</u> in this list.
Например, нося одежду аристократов или бизнесменов, люди пытаются действовать соответственно, чтобы подходить этому образу.	<b>For instance</b> , wearing aristocrat's or businessmen clothes people try to act accordingly to match this image.